



مجموعة
الصناعات الوطنية
(القايسة)

NI Group

National Industries Group
(Holding)

الإدارة العامة Head Office

ص . ب : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

هاتف : (965) 24849466 Tel.:

هاتف : (965) 24844739 Opt.:

فاكس : (965) 24839582 Fax:

بريد الكتروني: info@nig.com.kw E-mail:

www.nig.com.kw

الكويت في 2025/04/06

أشارة ص ١٤ / ١٢ / ٢٠٢٥ - ٨٦٩

السيد / محمد سعود العصيمي المحترم
الرئيس التنفيذي - شركة بورصة الكويت
تحية طيبة وبعد،،،

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi
Chief Executive Officer- Boursa Kuwait
Company
Greetings,

Subject: Disclosure of material information regarding the resignation of the Board of Directors of NIND

With reference to the above subject, and requirements of Module Twelve (Listing Rules) of the Executive Bylaws of law No. (7) of 2010 and amendments regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities, we attach herewith the material information disclosure form regarding the resignation of the Board of Directors of National Industries Group Holding K.S.C.P

Sincerely,

Ahmed M. Hassan

Chief Executive Officer



احمد محمد حسن

الرئيس التنفيذي

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،،

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
The material information form

2025/04/06		Date / التاريخ
National Industries Group Holding Company (KPSC)	مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك.عامة	اسم الشركة Company Name
All members of the Board of Directors have submitted their resignations effective from 06/04/2025, and they shall continue managing the group's affairs until a new Board of Directors is elected during the upcoming General Assembly.	تقدم كافة اعضاء مجلس الادارة باستقالاتهم اعتبارا من 2025/04/06، وعلى ان يستمروا في تسيير اعمال المجموعة حتى انتخاب مجلس ادارة جديد للمجموعة خلال الجمعية العامة القادمة.	المعلومات الجوهرية The Material Information
None	لا يوجد	اثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها. ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح. وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني. أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى